
• Afholdelse af julefest fredag d. 16 december kl.16 i fælleshuset. Birgit og undertegnede køber ind d. 
15/12 kl. 10. Vi mødes alle d. 16/12 kl. 15.15 i fælleshuset 

• Ny aftale om saltning/snerydning med " Snevagten". Kontrakt er indgået med en fast pris på 10.125 
kr. inkl. moms. Aftalen med gartnerfirmaet om snerydning er opsagt. Det var en variabel og dyrere 
ordning. 

• Behandling af vores tage. Firma Alge Teknik har i foråret udført opgaven for 18.000 kr. Vi er ikke 
tilfredse med resultatet og undertegnede kontakter firmaet. 

• Problemer med lys i pullerter. Steven fra EL firmaet har været på besøg på stedet, hvor Ole og 
undertegnede deltog. Problemet med lamperne er kondens i selve lampen. Vi har nu skiftet de 
defekte til en ny type, samt fået et par ekstra. Det forsøges at hælde "lecanødder" for isolering i 
bunden af rørene inden årets udgang.  

• EL forbrug. Per har forsøgt at kontakte relevante personer i boligselskabet, men det er endnu ikke 
lykkedes. Der arbejdes videre med sagen. 

• Mulighed for natslukning af park lys. Der arbejdes ikke videre med sagen. 
• Økonomi. Vi har en sund økonomi og Michael oplyste om et forventet overskud på ca. 170.000 kr. i 

2022. 
• Huslejenedsættelse. Huslejen nedsættes ved årsskiftet med ca. 500 kr. pr. bolig. Michael aftaler 

nærmere med vores administrator Finn. 
• Evt. Der blev spurgt ind til om hjemmesiden bliver opdateret. Michael svarede Ja, men der har ikke 

været meget nyt. Vores venteliste er nu oppe på 54 interesserede. 

MVH 
Henning 

 


